
Zápis z 10. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 14. prosince 2011 od 17:00 hodin v Domě kultury 

Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  

Z á p i s 
  
z 10. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 14. prosince 
2011 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, 
MUDr. Zdeněk Hobzek, Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík, JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. 
Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, 
p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, Ing. Pavel Procházka, 
MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 
Omluveni: JUDr. Oldřich Kofroň, Mgr. Ivana Stráská, MUDr. Jitka Kofroňová. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 9. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  2. Změna rozpočtu města Milevska č. 5, č. 6  a č. 7/2011 - OF 
  3. Návrh rozpočtu města Milevska na rok 2012 - OF 
  4. Rozpočtový výhled města Milevska pro období let 2013 - 2015 - OF 
  5. Bezúplatný převod pozemkových parcel formou darovací smlouvy, v k. ú. Milevsko – 
      ukončení záměru - OISM 
  6. Směna části pozemkové parcely  za část pozemkových parcel ve vlastnictví města       
      Milevska, v k. ú. Milevsko – ukončení záměru - OISM 
  7. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely, v k. ú. Milevsko - vyhlášení záměru -    
      OISM 
  8. Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině ze dne 30.10.2002 příspěvkové organizace města 
      Milevska Mateřská škola Klubíčko Milevsko, B. Němcové 1380, okres Písek s účinností       
      od 01.01.2012 - OISM 
  9. Poskytování informací z jednání Zastupitelstva města Milevska a Rady města Milevska -     
      OVV 
10. Dohoda o narovnání mezi městem Milevskem a Svazkem obcí Milevska - MST 
11. Obecně závazná vyhláška města Milevska, kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška    
      města Milevska č. 3/2008 o stanovení okruhu vzdáleností, v němž nesmí být provozování   
      výherních hracích přístrojů povoleno - OVV 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 
  



Písemné materiály k bodům č. 1 – 11 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi: 

-          zápis č. 6 a č. 7/2011 ze zasedání Kontrolního výboru ZMM 
-          zápis č. 4/2011 ze zasedání Finančního výboru ZMM 
-          návrh na nové záležitosti Ing. Bohuslava Beneše 

  
  
  
Ustanovení orgánů zasedání 
  
10. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
MUDr. Miroslava Pučelíková, Mgr. Marie Jelenová 
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Lubomír Šrámek, p. Jaroslav Peták 
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Lubomír Šrámek.  
  
Schválení zápisu 9. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Ing. Mgr. Doubek navrhl doplnit rozpravu u bodu č. 12 (Založení obchodní společnosti) v zápise z 
minulého 9. jednání ZMM. 
Pan starosta nechal hlasovat, zda si zastupitelé přejí doplnit rozpravu k bodu č. 12 zápisu z minulého 
jednání zastupitelstva dle návrhu Ing. Mgr. Doubka. 
Hlasování: Přítomno: 16                    pro-5, proti-5, zdržel se-6 
Návrh nebyl přijat. 
  
Zápis 9. zasedání ZMM byl schválen bez dalších připomínek, dále zastupitelé schválili program 10. 
jednání Zastupitelstva města Milevska. 
  
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 102/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 

-          plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 9. zasedání ZMM 
-          nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 

ZMM  současného období č. 1 – 8 
Přítomno: 16     pro-16, proti-0, zdržel se-0 
  
2. Změna rozpočtu města Milevska č. 5, č. 6  a č. 7/2011 - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se dostavil JUDr. Kupec, Ph.D. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Třeštík – technická připomínka k materiálu, na str. 3 první odstavec na konci nahradit slovo 
„schválila“ rada za slovo „doporučila“ rada. Jedná se rozpočtová opatření, která se budou schvalovat 
na tomto jednání ZMM. 
  
Usnesení č. 103/11 
Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 5/2011, č. 6/2011 a č. 7/2011 v členění dle 
přílohy č. 1, přílohy č. 2 a přílohy č. 3: 
I. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 90 až 143, 145 a150, 
II. schvaluje rozpočtová opatření č. 144 a 146 až 149. 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
3. Návrh rozpočtu města Milevska na rok 2012 - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se dostavil p. Polanecký. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Mgr. Doubek, MUDr. Hobzek, Ing. Šrámek, p. Polanecký, p. 
Polívková, Mgr. Třeštík, JUDr. Kupec, Ph.D., 



Ing. Mgr. Doubek – seznámil přítomné se stanovisky členů Finančního výboru ZMM a doplněním návrhu 
na usnesení. 
Přednesl pozměňující návrh Finančního výboru ZMM na doplnění usnesení: 
ZMM požaduje od vedení města zajistit zpracování návrhů opatření k dosažení výrazných úspor 
v běžných výdajích (bez oprav) v termínu do 31.03.2012 a předložit k přijetí (rozpočtové změny) a 
realizaci ve 2. čtvrtletí roku 2012. Cílem musí být i vytipování činností města a služeb občanům, které 
budou rozsahem omezeny nebo i nevykonávány. Úsporná opatření by měla dosáhnout 5 %, snížení 
běžných výdajů bez oprav proti schválenému rozpočtu a dále pro rok 2013 uplatnit úsporná opatření 
pro zajištění financí na adekvátní reprodukce stávajícího majetku města. 
  
p. Polanecký – navrhuje upravit návrh na usnesení Finančního výboru ZMM tak, aby bylo zastupitelstvo 
uložilo RMM zajistit zpracování návrhů opatření k dosažení výrazných úspor ... 
Ing. Šrámek – rovněž navrhuje uložit radě města zajistit zpracování návrhů… a dále dle návrhu 
Finančního výboru ZMM. 
  
p. Polívková – pozměňující návrh – navýšit částku na Fond rozvoje bydlení. 
Mgr. Třeštík – navrhuje zachovat vyrovnanost navrženého rozpočtu. 
Ing. Mgr. Doubek – podporuje pozměňující návrh p. Polívkové a vznesl pozměňovací návrhy za jeho 
osobu k části II odst. b) návrhu na usnesení: 
 b)   rada města je oprávněna provádět rozpočtová opatření do výše 500.000 Kč v jednotlivých 
      případech (opatření na straně příjmů či výnosů lze provést jen na základě již realizovaného 
      nebo smluvně zajištěného příjmu) za předpokladu, že uskutečněním každého jednotlivého 
      rozpočtového opatření nedojde ke snížení celkového salda hospodaření města o více než 
      1.000.000 Kč oproti aktuálně platnému rozpočtu města (celkové saldo hospodaření =     
      rozdíl mezi příjmy a výdaji aktuálně platného rozpočtu + rozdíl mezi výnosy a náklady       
      aktuálně platného plánu hospodářské činnosti). 

  
Ing. Šrámek – navrhuje držet se navrženého rozpočtu. 
p. Polívková – navrhuje svůj pozměňovací návrh řešit formou změny rozpočtu. 
Ing. Mgr. Doubek – vysvětlil svůj osobní pozměňující návrh na usnesení: 

-          zrušit položku revitalizace zeleně Staré sídliště 1.500.000 Kč, 
-          zrušit položku sportovní centrum Bažantnice – 100.000 Kč, 
-          navýšit položku Fond rozvoje bydlení o 500.000 Kč a rozdíl převést do kapitálové rezervy. 

Mgr. Jelenová – nesouhlasí se studií „Sportovní centrum Bažantnice“. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Finančního výboru ZMM, který předložil předseda výboru Ing. 
Mgr. Doubek: 
ZMM ukládá Radě města Milevska zajistit zpracování návrhů opatření k dosažení výrazných úspor 
v běžných výdajích (bez oprav) v termínu do 31.03.2012 a předložit k přijetí (rozpočtové změny) a 
realizaci ve 2. čtvrtletí roku 2012. Cílem musí být i vytipování činností města a služeb občanům, které 
budou rozsahem omezeny nebo i nevykonávány. Úsporná opatření by měla dosáhnout 5 %, snížení 
běžných výdajů bez oprav proti schválenému rozpočtu a dále pro rok 2013 uplatnit úsporná opatření 
pro zajištění financí na adekvátní reprodukce stávajícího majetku města. 
Přítomno: 18     pro-18, proti-0, zdržel se-0 
Návrh byl přijat. 
  
Dále zastupitelé hlasovali o návrhu Ing. Mgr. Doubka: 
ZMM 
rozhodlo vyřadit z rozpočtu města Milevska na rok 2012 položku regenerace zeleně Staré sídliště 
v částce 1.500.000 Kč a položku sportovní centrum Bažantnice ve výši 500.000 Kč a navýšit položku 
Fond rozvoje bydlení na 500.000 Kč zbylé finance převést do kapitálové rezervy. 
Přítomno: 18     pro-2, proti-12, zdržel se-4 
Návrh nebyl přijat. 
  
Poté nechal pan starosta hlasovat o pozměňujícím návrhu Ing. Mgr. Doubka v části II. bodě b) návrhu 
na usnesení: 
ZMM 
II. zmocňuje Radu města Milevska k provádění rozpočtových opatření a změn plánu hospodářské 
činnosti takto: 
a)       rada města je oprávněna provádět rozpočtová opatření, vyvolaná rozhodnutími externích 



      subjektů, která se týkají transferů s jinými veřejnými rozpočty, bez omezení na straně     
      příjmů i výdajů za předpokladu, že tato opatření jsou ve svém úhrnu neutrální vzhledem     
      k saldu příjmů a výdajů rozpočtu, 
b)       rada města je oprávněna provádět rozpočtová opatření do výše 500.000 Kč v jednotlivých 
      případech (opatření na straně příjmů či výnosů lze provést jen na základě již realizovaného 
      nebo smluvně zajištěného příjmu) za předpokladu, že uskutečněním každého jednotlivého 
      rozpočtového opatření nedojde ke snížení celkového salda hospodaření města o více než 
      1.000.000 Kč oproti aktuálně platnému rozpočtu města (celkové saldo hospodaření =     
      rozdíl mezi příjmy a výdaji aktuálně platného rozpočtu + rozdíl mezi výnosy a náklady      
      aktuálně platného plánu hospodářské činnosti). 

Přítomno: 18     pro-9, proti-6, zdržel se-3 
Návrh nebyl přijat. 
  
Usnesení č. 104/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje 
a)       rozpočet města Milevska na rok 2012 s celkovými příjmy 138.725.400 Kč a celkovými výdaji 

135.483.100 Kč, 
b)       uhrazení splátek dlouhodobých přijatých půjčených prostředků v minulých letech ve výši 3.204.000 

Kč, 
c)       zvýšení stavu na bankovních účtech rozpočtového hospodaření ve výši 38.300 Kč, 
d)       finanční plán hospodářské činnosti města Milevska na rok 2012 s celkovými náklady        

13.913.700 Kč, celkovými výnosy 23.248.000 Kč a ziskem před zdaněním 9.334.300 Kč v členění 
dle přílohy č. 2, 

e)       závazné ukazatele u zřízených příspěvkových organizací ve vztahu k prostředkům zřizovatele podle 
přílohy č. 3, 

f)         rozpočet sociálního fondu na rok 2012 se základním přídělem 3 % z objemu mezd, tvorbou fondu 
ve výši 889.920 Kč a čerpáním fondu ve výši 870.000 Kč dle přílohy č. 4, 

g)       poskytnutí neinvestiční dotace pro SPOS MILEVSKO s.r.o., IČ:  260 307 56, ve výši 7.600.000 Kč 
na úhradu schválené účetní ztráty na rok 2012, k podpisu smlouvy ve znění dle přílohy č. 
5 doporučuje zmocnit starostu města, 

h)       poskytnutí neinvestiční dotace pro Jihočeskou hospodářskou komoru, IČ:  482 08 248, pro rok 
2012 ve výši 113.017 Kč podle uzavřené smlouvy o spolupráci, 

II. zmocňuje Radu města Milevska k provádění rozpočtových opatření a změn plánu hospodářské 
činnosti takto: 
a)       rada města je oprávněna provádět rozpočtová opatření, vyvolaná rozhodnutími externích 
      subjektů, která se týkají transferů s jinými veřejnými rozpočty, bez omezení na straně     
      příjmů i výdajů za předpokladu, že tato opatření jsou ve svém úhrnu neutrální vzhledem     
      k saldu příjmů a výdajů rozpočtu, 
b)       rada města je oprávněna provádět rozpočtová opatření do výše 500.000 Kč v jednotlivých 
      případech (opatření na straně příjmů či výnosů lze provést jen na základě již realizovaného 
      nebo smluvně zajištěného příjmu) za předpokladu, že uskutečněním každého jednotlivého 
      rozpočtového opatření nedojde ke snížení celkového salda hospodaření města o více než 
      1.000.000 Kč oproti aktuálně platnému rozpočtu města (celkové saldo hospodaření =     
      rozdíl mezi příjmy a výdaji aktuálně platného rozpočtu + rozdíl mezi výnosy a náklady      
      aktuálně platného plánu hospodářské činnosti). 

III. ukládá Radě města Milevska zajistit zpracování návrhů opatření k dosažení výrazných úspor 
v běžných výdajích (bez oprav) v termínu do 31.03.2012 a předložit k přijetí (rozpočtové změny) a 
realizaci ve 2. čtvrtletí roku 2012. Cílem musí být i vytipování činností města a služeb občanům, které 
budou rozsahem omezeny nebo i nevykonávány. Úsporná opatření by měla dosáhnout 5 %, snížení 
běžných výdajů bez oprav proti schválenému rozpočtu a dále pro rok 2013 uplatnit úsporná opatření 
pro zajištění financí na adekvátní reprodukce stávajícího majetku města. 
Přítomno: 18     pro-18, proti-0, zdržel se-0 
  
4. Rozpočtový výhled města Milevska pro období let 2013 - 2015 – OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil RSDr. Kotalík a JUDr. Kupec, 
Ph.D. 
Mgr. Třeštík – navrhl oddělené hlasování o bodu I. a II. návrhu na usnesení. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Mgr. Třeštíka: 



ZMM rozhodlo si vyhradit schvalování rozpočtového výhledu města Milevska 2013 – 2015. 
Přítomno: 16     pro-16, proti-0, zdržel se-0 
Návrh byl přijat. 
  
Usnesení č. 105/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. rozhodlo si vyhradit schvalování rozpočtového výhledu města Milevska 2013 – 2015, 
II. schvaluje rozpočtový výhled města Milevska pro období 2013 – 2015 v členění podle přílohy č. 1 a č. 
2. 
Přítomno: 16     pro-16, proti-0, zdržel se-0 
  
5. Bezúplatný převod pozemkových parcel formou darovací smlouvy, v k. ú. Milevsko – 
    ukončení záměru - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil p. Polanecký a p. Polívková. 
  
Usnesení č. 106/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje bezúplatný převod pozemkových parcel formou darovací smlouvy z vlastnictví města 
Milevska, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko  do vlastnictví Jihočeského kraje, se sídlem 
U Zimního stadionu 1952/2, 370 76 České Budějovice, a to části pozemkových  parcel parc. č. 170/6 o 
výměře  1 m2, parc. č. 171/3 o výměře 2 m2, parc.              č. 171/4 o výměře 2 m2 a parc. č. 919/7  o 
výměře 15 m2,  v k. ú. Milevsko. 
Přítomno: 14     pro-14, proti-0, zdržel se-0 
  
6. Směna části pozemkové parcely  za část pozemkových parcel ve vlastnictví města v     
    Milevska, v k. ú. Milevsko – ukončení záměru - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil RSDr. Kotalík a odešla 
Mgr. Jelenová. 
  
Usnesení č. 107/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje   směnu části pozemkové parcely parc. č. 925/3, dle geo. plánu označené jako pozemková 
parcela parc. č. 925/14 o výměře 39 m2 a části pozemkové parcely parc.                     č. 1633/1, dle geo. 
plánu označené jako pozemková parcela parc. č. 1633/4 o výměře 139 m2, v k. ú. Milevsko ve vlastnictví 
města Milevska, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko,  za jednu ideální polovinu pozemkové 
parcely parc. č. 665/9 o výměře 357 m2,           v k. ú. Milevsko ve 
vlastnictví XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 
II. pověřuje starostu města podpisem směnné smlouvy. 
Přítomno: 14     pro-13, proti-0, zdržel se-1 
  
7. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely, v k. ú. Milevsko - vyhlášení záměru -    
    OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátili: p. Polívková, 
Mgr. Jelenová a odešel Ing. Radosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. Beneš a Ing. Mgr. 
Doubek. 
  
Usnesení č. 108/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje vyhlášení  záměru na prodej části pozemkové parcely parc. č. 348/7, dle geo. plánu 
označené jako pozemková parcela parc. č. 348/23 o výměře 39 m2, v k. ú. Milevsko manželům 
panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely bude min. 
150 Kč za 1 m2. 
Přítomno: 15     pro-15, proti-0, zdržel se-0 
  
8. Dodatek č. 3 ke Zřizovací listině ze dne 30.10.2002 příspěvkové organizace města 
    Milevska Mateřská škola Klubíčko Milevsko, B. Němcové 1380, okres Písek  s účinností      
    od 01.01.2012 - OISM 
Tento bod byl stažen z programu jednání. 
  
9. Poskytování informací z jednání Zastupitelstva města Milevska a Rady města Milevska -    



    OVV 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. Na jednání se vrátili: p. Polanecký, 
JUDr. Kupec, Ph.D. a Ing. Radosta. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Šrámek – podpořil návrh pana starosty – počkat na schválení nového zákona o obcích a teprve pak 
přijmout k tomuto usnesení.  U bodu I. návrhu na usnesení se domnívá, že by neměl být problém 
s uváděním jmen členů zastupitelstva při hlasování. 
JUDr. Čunátová – zveřejňování výsledků hlasování členů zastupitelstva – k tomu není jednoznačný 
výklad, (chráněný osobní údaj proti veřejná činnost funkcionáře). 
Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, že zastupitelstvo je veřejné a neměl by být problém zveřejňovat jména 
zastupitelů, jak kdo hlasoval. Navrhuje oddělit bod I. návrhu na usnesení a hlasovat o něm zvlášť.  Dále 
citoval ze zákona o ochraně osobních údajů. 
p. starosta – seznámil přítomné s cenovou nabídkou na záznamové a hlasovací zařízení. 
Ing. Radosta – navrhl, aby záznam byl prováděn na dosavadním upraveném technickém zařízení. 
Ing. Troják – není spor o pořízení údajů, ale o jejich zveřejnění. Pořízené záznamy nemohou být 
zveřejněny bez anonymizace. 
p. starosta – upozornil na dodržování zákonů. 
Ing. Mgr. Doubek – zveřejňované materiály nemusí být anonymizované, když bude udělen kvalifikovaný 
souhlas se zpracováním údajů dle zákona, jehož vzor předložil písemně k materiálu č. 9. 
Ing. Beneš – znovu upozornil na zbytečné zatěžování úřadu, kdo potřebuje informace, ví, jak ji získat. 
Ing. Šrámek – uvedl, že když je pořizován zvukový záznam, není třeba v zápise uvádět podrobnosti, 
stačí stručná informace. Dosavadní forma zápisu mu vyhovuje. 
RSDr. Kotalík – souhlasil s Ing. Šrámkem. 
JUDr. Čunátová – zveřejnění zvukových záznamů nedoporučuje ani Odbor dozoru a kontroly veřejné 
správy, zveřejňování záznamů je reálně proveditelné jen s velkými obtížemi a doporučuje vycházet ze 
stanoviska úřadu pro ochranu osobních údajů. 
Mgr. Třeštík – dotaz, k čemu to bude zveřejňovat jména zastupitelů při hlasování. 
Mgr. Machartová – navrhla rovněž vyčkat na schválení nového zákona o obcích a hlasovat o původním 
navrženém usnesení. 
  
Dále v diskusi vystoupili: Ing. Mgr. Doubek, Ing. Šrámek, Ing. Procházka, 
  
Ing. Šrámek – navrhl tento pozměňující návrh: 
ZMM odkládá realizaci opatření I. – III. Usnesení č. 88/11 na 01.07.2012 
Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Ing. Šrámka: 
Hlasování:         Přítomno: 18     pro-8, proti-9, zdržel se-1 
Návrh nebyl přijat. 
  
Dále nechal pan starosta hlasovat, zda zastupitelé souhlasí s odděleným hlasováním návrhu na 
usnesení a to o části I. usnesení č. 88/11: 
ZMM 
ruší I. bod usnesení č. 88/11 
Přítomno: 18     pro-9, proti-8, zdržel se-1 
Návrh nebyl přijat. 
  
Dále zastupitelé hlasovali o zrušení části II. a III. usnesení č. 88/11: 
ruší bod II. a III. usnesení č. 88/11. 
Přítomno: 18     pro-15, proti-2, zdržel se-1 
Návrh byl přijat. 
  
Usnesení č. 109/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
ruší bod II – III usnesení č. 88/11.  
Přítomno: 18     pro-14, proti-2, zdržel se-2 
  
10. Dohoda o narovnání mezi městem Milevskem a Svazkem obcí Milevska - MST 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil p. starosta. V rozpravě 
k tomuto bodu vystoupili: Ing. Pavlečka, Mgr. Třeštík, p. Polanecký, JUDr. Čunátová, Ing. Mgr. Doubek, 
p. Peták, MUDr. Hobzek. 
Ing. Pavlečka – navrhuje pokusit se vyjednat úhradu nižší částky za rok 2010 Svazku obcí Milevska. 



Mgr. Třeštík – město Milevsko neposkytlo Svazku obcí žádný příspěvek, proto má Svazek nyní finanční 
problémy. 
p. Polanecký – dotaz ohledně posílení hlasovacího mandátu města Milevska ve Svazku obcí, aby 
hlasovací právo města bylo zastoupeno v silnější míře než např. obce s 80 obyvateli. 
Mgr. Třeštík – budou přepracovány a schváleny nové Stanovy Svazku obcí Milevska, dosavadní 
Stanovy byly nevyhovující. 
p. Polanecký – dotaz, zda z právního hlediska nebrání nic tomu, aby se o tomto materiálu mohlo 
hlasovat. 
JUDr. Čunátová – jediný, kdo může závazně říci, zda je město nebo není členem Svazku obcí Milevska 
je soud. 
p. Peták – požádal, aby zastupitelé obdrželi upravené Stanovy Svazku obcí Milevska, 
Mgr. Třeštík – nové Stanovy by měly být schvalovány během I. čtvrtletí r. 2012 a zastupitelé s nimi 
budou seznámeni. 
  
Usnesení č. 110/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje Dohodu o narovnání mezi Svazkem obcí Milevska a městem Milevskem, 
II. pověřuje starostu města podpisem této dohody. 
Přítomno: 17     pro-16, proti-0, zdržel se-1 
  
11. Obecně závazná vyhláška města Milevska, kterou se zrušuje Obecně závazná vyhláška   
      města Milevska č. 3/2008 o stanovení okruhu vzdáleností, v němž nesmí být provozování  
      výherních hracích přístrojů povoleno - OVV 
Na jednání se vrátil p. starosta a seznámil přítomné s předloženým materiálem k tomuto bodu. 
Jednání opustil JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: MUDr. Pučelíková, Ing. Šrámek, p. starosta, p. Polívková, Mgr. 
Třeštík. 
MUDr. Pučelíková – navrhuje zrušit výherní automaty v Milevsku. 
Ing. Šrámek – navrhuje je zcela zakázat, nebo nechat být, nespecifikovat lokality k provozování. 
p. starosta – kde je poptávka, vzniká nabídka 
p. Polívková – navrhuje nechat to tak jako dosud. 
Mgr. Třeštík – zakázat zcela, nebo ponechat jako dosud v mezích zákona. 
Ing. Šrámek – návrh na doplnění textu návrhu na usnesení dle názvu materiálu. 
  
Usnesení č. 111/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
vydává Obecně závaznou vyhlášku města Milevska, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 
3/2008 o stanovení okruhu vzdáleností, v němž nesmí být provozování výherních hracích přístrojů 
povoleno. 
Přítomno: 18     pro-14, proti-1, zdržel se-3 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
  
Ing. Beneš seznámil přítomné se svým pozměňujícím návrhem ohledně přechodu pro chodce přes 
silnici č. 105 u prodejny PENNY MARKET a legalizace turistické pěšiny v oblasti průmyslové zóny. 
p. starosta – k tomuto bude zpracován materiál na příští jednání ZMM. 
  
Mgr. Machartová – upozornila, že pěšina kolem viaduktu byla zničena, protože u nádraží vznikla firma 
se šrotem. Domnívá se, že tato firma by mohla přispět na vybudování nové cesty nebo alespoň části 
nějakým finančním příspěvkem. 
  
Informace úřadu. 
  
Strážník Městské policie Milevsko p. Hrudka seznámil zastupitele s postupem Městské policie týkající 
se odchytu psů. 
MUDr. Pučelíková – dotaz, kolik stojí majitele útěk psa a následný odchyt. 
p. Hrudka – do 1.000 Kč, záleží na situaci, např., zda pes již majiteli utekl nebo ne. 
Ing. Šrámek – poděkoval Městské policii na zásah o minulém víkendu na Píseckém předměstí 
RSDr. Kotalík – doplnil, že Městská policie se podílí mimo jiné i na záchraně např. poštovních holubů. 



  
Slečna Korecká vedoucí Městského kamerového dohlížecího systému v Milevsku seznámila se zprávou 
o činnosti Městského kamerového systému v období  od 01.01,2011 do 30.11.2011. Dále informovala 
o pultu centrální ochrany, který vznikl v roce 2009. 
  
Pan tajemník Ing. Troják informoval, že město Milevsko se umístilo na 2. místě v třídění odpadu a od 
01.01.2012 budou převedeny dávkové systémy na Úřad práce České republiky. Dále seznámil přítomné 
s přehledem realizovaných projektů městem Milevskem v roce 2011: 

-          Projekt: „Zajištění vzdělávání v eGovernmentu pro ORP Milevsko“ 
-          Projekt: „Dílna kvality města Milevska“ 
-          Projekt: „Vzděláváním lidských zdrojů ke zvýšení efektivity města Milevska“ 
-          Projekt: „Rozvoj služeb eGovernmentu města Milevska a v obcích správního obvodu ORP 

Milevsko“. 
  
Pan starosta převzal v pátek 09.12.2011 cenu Ježíška ČR, kterou město Milevsko vyhrálo. Akce 
vypouštění balónků s přáními Ježíškovi se bude konat v příštím roce na náměstí E. Beneše. 
  
Mgr. Třeštík – shrnul vývoj situace ohledně restaurace Harlekýn, kterou má v Domě kultury pronajatou 
firmou Laben. 
K této situaci se vyjádřili ředitel DK Bc. Vít Kratochvíl a jednatel firmy Laben Ladislav Bendula. 
Pan starosta přečetl petici občanů o právu petičním k restauraci Harlekýn a dané výpovědi, kterou zaslal 
petiční výbor na Městský úřad Milevsko. 
  
Na toto téma proběhla dlouhá diskuse, ve které vystoupili: 
MUDr. Hobzek, p. Peták, MUDr. Pučelíková, Bc. Kratochvíl, Ing. Mgr. Doubek, p. Polívková, Ing. 
Procházka, Mgr. Jelenová, Mgr. Třeštík, p. Bendula, JUDr. Kupec, Ph.D., 
Ing. Radosta, RSDr. Kotalík. 
  
Dotazy. 
  
MUDr. Pučelíková – dotaz na termíny jednání ZMM a RMM na rok 2012. 
p. starosta – termíny zasedání ZMM a RMM budou rozeslány se zápisem ze ZMM. 
  
Ing. Mgr. Doubek – vznesl následující dotazy: 
1) připomněl, že jako předseda Finančního výboru ZMM požádal o předložení smluv o nakupovaných 
službách a přehledu výnosů příjmů z nájmů, aby mohly být srovnány hodnoty, 
2) požádal o zaslání zápisů z jednání RMM. Pokud je současný výklad, že zastupitelům nemusí být 
zasílány zápisy z jednání rad, pak žádá podle zákona č. 106/1999, aby mu pověřený úředník zasílal 
elektronicky veškeré dokumenty z rady. Věří, že se k této podobě připojí další zastupitelé a bude 
vyřešen problém zasílání materiálů z rady, 
3) navrhuje, aby kopie výsledku vyšetřování kauzy odposlechu, který by měl být projednán v pondělí 
19.12.2011 na jednání RMM, byla zaslána všem zastupitelům na příští jednání ZMM. Pokud rada uzná, 
že toto z hlediska vyšetřování není možné, opět žádá o výsledek vyšetřování odposlechu – dle zákona 
106/99 – zaslat zastupitelům, 
4) domnívá se, že výběrové řízení týkající se kavárny Harlekýn bylo v pořádku. Měl by se stanovit určitý 
termín (např. 2 měsíce), kde se obě strany dohodnou nebo nedohodnou. Pokud se nedohodnou, měla 
by dát jedna nebo druhá strana žádost o rozhodnutí soudu, na které straně je vina a podle toho 
postupovat. 
p. starosta – žádosti podle zákona č. 106/1999 budou zaevidovány a podle něho bude i odpovězeno. 
Co se týká pasportizace smluv, bude k tomuto v pondělí 19.12.2011 na jednání rady projednán materiál, 
který předložil JUDr. Kupec, Ph.D. Součástí materiálu je přehled veškerých smluv od všech organizací 
zřizovaných městem apod. 
  
  
Ukončení zasedání. 
  
Na závěr poděkoval pan starosta všem za trpělivost, pracovitost, věcnost a zároveň popřál všem 
příjemné prožití vánočních svátků, šťastné vykročení do nového roku a hodně zdraví. 
  
  



Jednání bylo ukončeno ve 23:00 hodin. 
  
  
  
  
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 
  
  
  
Upravila:  Petra Slunečková 

s 


